
ACTA JUNTA DE L’AFA - ESCOLA MAS MARIA

DATA: 25/05/2023 LLOC/MITJÀ: VIDEOCONFERÈNCIA MEET HORA: 22.00h

Assistents: María Goya (Presidenta), Andrea Ardèvol i Sandra Miras (Comissió de

Comunicació), Alba Navalon (Vicepresidenta), Andrea Ardèvol (Comissió Nouvinguts), Lara

Roman i Montse Ponsa (Tresoreia), Chío Villa (Comissió d’Educació) i Patricia Cruz (Comissió

Festes).

VICEPRESIDENTA

Aprovació de l’acta anterior (26/04/23).

L’Alba comenta que aquest any deixa la vicepresidència, ho comunicarà a tot l’equip AFA per

saber si algú que pugui estar interessat en substituir-la i en cas que no sigui així es buscaria

una alternativa.

COMISSIÓ EQUIPAMENTS

La Pati no s’ha pogut connectar a la junta i deixa per escrit que finalment, ja es va anar a

buscar amb l’ajuda de tres famílies tot el material que una família va donar a l’escola.

COMISSIÓ DE FESTES

La Patricia comenta que està costant molt trobar càtering per a la festa de final de curs.

Demana que si algú sap d’algún catering els faci arribar el contacte. L’alternativa serien les

foodtrucks (dolços i hamburgueses).

L’Andrea proposa una empresa que es dedica a fer menjars populars (paelles, arrossos,

butifarrades), l’empresa es diu el Graeller Rialler. En general, la majoria de la junta està d’acord

en proposar aquesta idea ja que amb l’experiència de l’any passat repetir amb foodtrucks

potser no és ben rebut.

Es comenta que a L’Olivera per a la festa de fi de curs ofereixen entrepà i beguda, la Maria

demà preguntarà a la Cinthya (presidenta de l’AFA de L’Olivera) per saber com ho han

organitzat. La Lara preguntarà a la Rossi per saber si podrien oferir també alguna cosa similar.

Demà es posaran en comú les diferents opcions per prendre una decisió. La idea és vendre els

tiquets en dues setmanes, del 5 al 8 de juny.
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La Chio comenta que des del bar de 5è s’oferiran empanades. La Marina Rocabert és la

interlocutora entre 5è i l’AFA.

Pel que fa a les activitats d’entreteniment hi haurà dos inflables i 10 jocs gegants, cada activitat

tindrà un monitor. L’horari d’aquestes activitats serà de 17:30 a 20:30.

S’explica que ja està feta la instància genèrica a l’Ajuntament per a demanar tot el material

necessari per a la festa així com també s’ha informat de l’activitat dels inflables amb tota la

documentació adjuntada.

Finalment, la Patricia comenta que aquest any es prescindirà del servei de DJ per abaratir la

despesa. Es mirarà de de fer una llista de música i deixar-la de fil musical. Cal acabar de mirar

les opcions d’equip de so i de música.

COMISSIÓ DE NOUVINGUTS

L’Andrea explica que s’està organitzant l’entrega de màrfegues, aquest any com a novetat en

format de lloguer. La Maria comenta que la reunió de benvinguda de noves famílies s’haurà

de fer al setembre ja que la primera setmana de juliol no serà lectiva.

L’Andrea comenta que també necessita confirmació de que totes les famílies noves estiguin

donades d’alta a TPV i han de donar les dades de contacte.

De part de l’AFA caldrà entregar a les noves famílies: el full sessió de dades, el full de

màrfegues, el full informatiu de membre de l’Afa i el tríptic de les activitats extraescolars.

COMISSIÓ D’EXTRAESCOLARS

L’Estela explica que es va realitzar un Consell Escola per presentar les quatre noves propostes:

Fun English, Active English, Voleibol i Un món a l'abast: història i art per a infants

(arqueologia). De les 4 propostes s'ha acceptat la d’arqueologia per a primària i en el cas

d'anglès Active English també però adaptant el contingut a lúdic i no curricular, per a infantil i

primària.

També es resta a l’espera de que Naïfar enviï la graella d’activitats definitiva per passar-la a

l’Ajuntament per tal que es publiqui.
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L’Estela explica que s’ha acordat amb L’Olivera fer les portes obertes de les extraescolars el

darrer dia de cada activitat. I es demanarà a Naïfar de que ens faci una factura de 175 €(IVA

inclós) per pagar el berenar de les portes obertes.

Es comenta que al mes de juny es farà una reunió d’extraescolars es farà conjunta amb

L’Olivera per explicar a les famílies l’oferta de cara al curs vinent i es puguin anar organitzant.

les propostes de noves activitats son ok per part de l’Olivera. Es planteja fer la primera

setmana de juliol la reunió per tal que puguin assistir els nous alumnes.

La jornada de portes obertes també es farà de forma conjunta.

Finalment, s’explica que en paral·lel, des del grup de delegats s’ha fet una enquesta per

plantejar fer anglès com a extraescolar a la franja del migdia, es planteja que aquesta proposta

es porti al Consell Escolar des del sector de representació de les famílies en el Consell.

COMISSIÓ D’EDUCACIÓ

La Chio comenta que la xerrada de Lluc sobre el Síndrome de Treacher Collins va ser un èxit, es

proposa fer-ho extensiu també a l’alumnat a partir de 4t. El feedback dels professorat ha estat

molt positiu.

Pel que fa a la xerrada sobre nutrició que hi hagut avui no ha vingut cap assistent. De cara al

proper curs es planteja poder-la fer a principi de curs.

La María comenta que s’ha de fer difusió de la xerrada sobre bullying per tal de garantir l’èxit

d’assistència. També es comenta la possibilitat de gravar la sessió per aquelles persones

interessades i que no hi puguin anar. En general es comenta que tenen més sortida les

xerrades on-line ja que donen més flexibilitat per assistir-hi.

Finalment,la Chío comenta que no pot continuar com a vocal i s’ha de buscar una alternativa,

tot i que totes continuaran a la comissió.
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COMISSIÓ DE COMUNICACIÓ

La Sandra comenta que la Laia ha compartit la Memòria Anual de l’AFA per si es vol fer alguna

modificació.

Proposa d’afegir a la presentació una imatge on es plasmen el nombre d’accions que s’han

portat a terme. Es comenta entre totes de posar aquesta slide al final com a resum.

TRESORERIA

La Lara comparteix la ppt del que es presentarà a l'Assemblea i fa un resum. Aquest any s’han

aconseguit 7800€ + 1800€ de la subvenció + Naïfar que aquest any és superior. En total uns

14000€ aproximadament.

L’estalvi en part ve per l’estalvi del cost de coordinadora d’AFA que des de principis d’any no es

té. El segon cost més elevat és l’assegurança d’extraescolars i el conjunt de festes que es

realitzen al llarg de l’any. En total es tenen unes despeses de 6585€ i ingressos pendents

1264€. Aquest curs es quedarà un romanent de 6254€ que es portarà a l’Assemblea per veure

en què es volen invertir aquests diners.

La Lara aquest any finalitza com a tresorera y la Montse potser no pot seguir, es proposa a la

Patri de la comissió de Festes per a que agafi el relleu.

COMISSIÓ DE MENJADOR

La Laia no es pot connectar a la Junta i deixa per escrit els seus punts:

1. S'ha enviat la convocatòria per a l'última reunió del curs 2022-2023. S’està a l’espera de

decidir la data definitiva.

2. Les famílies han iniciat tres accions a través dels grups de delegades i del correu d'AFA

menjador per sondejar quantes famílies estarien interessades en:

a. Servei de pícnic

b. Extraescolars al migdia

c. Menú halal

Amb els resultats que s'obtinguin, ho negociarem a la propera reunió.
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PRESIDÈNCIA

La Maria comenta que va parlar amb la delegada de 6è sobre el tema de les mones. Li

transmet que no n’eren conscients i que traslladaria la informació a l’alumnat de 6è.

La María proposa que per tal d’evitar confusions de comunicació com la que vam tenir entre la

Comissió d’Educació i ella, es planteja que sempre que es faci una xerrada per part del centre

educatiu que el lidera ha de contemplar comunicar a la resta d’implicats.

També, planteja crear un compte de zoom per tal de no haver de crear reunions cada hora, la

qual cosa suposarà un cost per l’AFA.

A l’Assemblea es plantejarà en el torn de preguntes que s’han de renovar càrrecs de

vicepresidència i vocal d’educació, i es tancaran a l’assemblea de setembre.

Finalment, la María comenta que s’ha rebut un correu electrònic on una família de l'escola

explica que la seva filla ha tingut presuntament un incident amb una altra nena durant l’estona

d’esbarjo del menjador. La família ha enviat un mail a l’AFA on manifesta presuntament la falta

d’atenció que va tenir per part del monitoratge de menjador així com també reclama el costos

mèdics (3-4 dies després de l'incident).

María Goya Alba Navalón

Presidenta de l’AFA Vicepresidenta de l’AFA
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